
Protokół Nr 7/20
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska oraz
Komisji Planu, Budżetu i Finansów z dnia 29 lipca 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 29 lipca 2020 r. o godz. 0800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 29 lipca 2020 r. o godz. 1015

Posiedzenie komisji odbyło się na sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  5  członków  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radna Jolanta Beata Bagińska,
3. Radny Piotr Maksimowicz, 
4. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
5. Radna Anna Krutul.

Radni nieobecni:
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,
2. Radny Bogusław Sojko.

W posiedzeniu  wzięło udział  6  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu  i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Paweł Dzienisiewcz,
4. Radna Anna Krutul,
5. Radny Janusz Zabłocki.
6. Radny Marek Zubrzyński. 

Radni nieobecni:
1. Radny Stanisław Bulwin,

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Planu, Budżetu i Finansów:

1 Radny Paweł Dzienisiewicz, 
2 Radna Jolanta Beata Bagińska,
3 Radny Józef Masianis,
4 Radny Marek Zubrzyński,
5 Radny Arkadiusz Marek Sulżyński,
6 Radna Małgorzata Klucznik
7 Radny Tomasz Korzeniecki,
8 Radna Jolanta Piktel-Dabulis.
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Radni nieobecni:
1. Radny Bogusław Sojko.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski          - Burmistrz Miasta Sejny.
2. Pani Bożena Renata Miszkiel  - Skarbnik Miasta, 
3. Pani Anna Łukasik  - Kierownik RPG
4. Pani Barbara Miszkiel  - Inspektor 
5. Pani Karolina Rapczyńska  - Inspektor
6. Pan Marek Sznejder  - Inspektor

Do pkt 1. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji
Planu, Budżetu i Finansów- przywitał wszystkich Radnych Rady Miasta oraz zaproszonych
gości.  

Do pkt 2. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji
Planu, Budżetu i Finansów- przestawił proponowany porządek posiedzenia. Wpłynął wniosek
o rozszerzenie porządku obrad zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej
ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021. – ustala się, jako
pkt. 16
-  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przekształcenia Przedszkola  Miejskiego im.
Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sejnach, ul.  Zawadzkiego 13 poprzez przeniesienie jego
siedziby. – ustala się, jako pkt. 17

Oraz wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad:
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  sieci  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Sejny.

Komisja  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  przyjęła  wniosek  o  rozszerzenie
porządku posiedzenia.

Komisja Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie przyjęła
wniosek o rozszerzenie porządku posiedzenia.

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
przyjęła wniosek o rozszerzenie porządku posiedzenia.

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji   -  ustala  się,  jako  punkt  18  porządku
posiedzenia. 
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Komisja Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie przyjęła
porządek posiedzenia wraz ze zmianami.

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
przyjęła porządek posiedzenia wraz ze zmianami.

Komisja Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia wraz ze
zmianami.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Omówienie raportu o stanie Miasta Sejny za 2019 rok.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta

Sejny wotum zaufania. 
5. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania

finansowego Miasta Sejny za 2019 rok.
6. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium

Burmistrzowi Miasta Sejny
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie

Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny

na 2020 rok.
9. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z

Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w
Białymstoku.

10.Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

11.Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia
samorządowych  instytucji  kultury  –  Biblioteki  Publicznej  w  Sejnach  i
Ośrodka Kultury w Sejnach.

12.Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  wieloletniego  programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny.

13.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.

14.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.

15.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.

16.Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021. 
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17. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie przekształcenia  Przedszkola
Miejskiego im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sejnach, ul. Zawadzkiego
13 poprzez przeniesienie jego siedziby. 

18.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli i
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez
Miasto Sejny.

19.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli inwestycji realizowanych przez
Miasto Sejny w 2019 roku.

20.Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  w  zakresie  badania
sprawozdania finansowego z wykonania budżetu Miasta Sejny za 2019 rok.

21.Wolne wnioski i oświadczenia. 
22.Zakończenie posiedzenia              

Do pkt 3. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest omówienie raportu o stanie Miasta Sejny
za 2019 rok.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – omówił  raportu o stanie
Miasta Sejny za 2019 rok.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  zwróciła  się  z
pytaniem jak wygląda sprawa elektrociepłowni w mieście?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – przedstawił informację na
temat elektrociepłowni. Pierwszy plan nie jest opłacalny dla mieszkańców, najważniejsze jest,
aby cena była atrakcyjna.  Lokalizacja na ul.  1 Maja jest  niemożliwa,  pojawił się  pomysł
wykorzystania kotłowni Spółdzielni Mieszkaniowej, potrzebne było do tego zebranie walne
Spółdzielni Mieszkaniowej. Była umowa negocjowana Pana Prezesa PGK z Czechami dwa
dni przed podpisaniem umowy Pan Prezes stwierdził, że nie może podpisać tej umowy. Mamy
zapewnienie od Czechów, że oni są gotowi i dalej chcą zainwestować. PGK samo zacznie
układać sieci w centrum miasta. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  –  czyli  Prezes  PGK  dał  jakieś
warunki zaporowe, że firma się wycofała. 

Pan Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny – ja  bym o tym się  nie
wypowiadał, Pan Prezes ma swoje zdanie na ten temat.  

Pan Marek Zubrzyński –Przewodniczący Komisji – była mowa, że firma zrobi to a
teraz się okazuje, że własnym kosztem robimy. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – Pan Prezes sam powinien
przedstawiać swoje stanowisko. Pan Prezes podnosi kwestie rentowności swojej spółki. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – czy Pan Prezes ma
umocowania do tego by działać w Pana imieniu?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – Pan Prezes negocjował
tylko w zakresie swojej spółki. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  zwróciła  się  z
pytaniem o budynek na ul. Wileńskiej. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – uważam, że powinniśmy
zbudować tam coś nowego, będzie to tańsze niż remont tego budynku. 
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Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – w ramach wolnych 
wniosków poinformowała Radnych o tym, że wpłynęło pismo M-Pharm w sprawie inwestycji
– odczytano pismo (w załączeniu). 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – jest to zakład produkujący
substancje czynne, czyli leki. Poinformował, co firma chciałaby produkować w mieście Sejny.

Radna Pani Jolanta Piktel Dabulis – zwróciła się z pytaniem gdzie jest siedziba firmy.
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – poinformowała, że jest

to Kraków. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – później siedziba tej firmy

byłaby w mieście Sejny. 
Radny Paweł Dzienisiewicz – ile osób byłoby zatrudnianych?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – około 15 osób. 
Radny Paweł Dzienisiewicz – na jakiej powierzchni to będzie?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – uważam, że pierwsza firma

z branży farmaceutycznej będzie ciągiem innych inwestycji. 
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  w ubiegłym roku

terenem  na  ul.  Powstańców  była  zainteresowana  inna  firma  czy  ta  firma  jest  dalej
zainteresowana?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – nie mam żadnej firmy w
tej chwili zainteresowanej. 

Trwa dyskusja na temat inwestycji w mieście. 

W trakcie  dyskusji  posiedzenie  komisji  opuściła  Radna  Anna  Krutul,  po  czym po  chwili
wróciła. 

Do pkt 4. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie
udzielenia Burmistrzowi Miasta Sejny wotum zaufania.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – przedstawiła i omówiła
projekt uchwały. Poinformowała Radnych, że ta uchwała jest związana z raportem o stanie
Miasta Sejny za 2019 rok. 

 Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 5, przeciw 1, wstrzymujących się 2.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Sejny wotum zaufania.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 2, przeciw 1, wstrzymujących się 1.
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Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Sejny
wotum zaufania.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 2, przeciw 2, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  negatywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  Sejny  wotum
zaufania.

Do pkt 5. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów
–przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Sejny za 2019 rok.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  przedstawiła  prezentacje  z
wykonania budżetu miasta Sejny w 2019 roku (w załączeniu). 

Brak pytań i uwag do w/w projektu uchwały. 

W trakcie  prezentach posiedzenie komisji  opuścił  Radny Paweł  Dzienisiewicz oraz  Radny
Arkadiusz Marek Sulżyński, po czym po chwili wrócili. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Sejny za 2019 rok.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania
finansowego Miasta Sejny za 2019 rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania
finansowego Miasta Sejny za 2019 rok.
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Do pkt 6. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów
–przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest zaopiniowanie  projektu  uchwały  w
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Sejny.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –  przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi  Miasta  Sejny.  Odczytała  treść
opinii  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  oraz  opinie  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Białymstoku. 

Brak pytań i uwag do w/w projektu uchwały. 

W trakcie posiedzenie komisji wspólnej opuściła Radna Anna Krutul. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi
Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 3, przeciw 0, wstrzymujących 2.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi
Miasta Sejny.

Do pkt 7. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów
–przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest zaopiniowanie  projektu  uchwały  w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata
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2020-2025. Nawiązując do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na
2020  rok  oraz  projektu  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku.

W trakcie omawiania projektu uchwały posiedzenie opuścił Burmistrz Miasta Sejny po czym
po chwili wrócił. 

W trakcie wypowiedzi posiedzenie opuścił Radny Tomasz Korzeniecki. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –   zwróciła  się  z
pytaniem w sprawie emisji obligacji jak wygląda sytuacja obecnie?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – poinformowała, że został rozpisany
przetarg,  wyłoniliśmy emitenta,  nie  ma jeszcze  podpisanej  umowy by nie  płacić  odsetek,
ponieważ nie następują wydatki. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata
2020-2025.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025.

Do pkt 8. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów
–przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest zaopiniowanie  projektu  uchwały  w
sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. 
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W  trakcie  wypowiedzi  wyszedł  Radny  Piotr  Maksimowicz  oraz  Radny  Paweł
Dzienisiewicz, po chwili Radni wrócili. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok.

Do pkt 9. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów
–przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w
sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki Wodnej w Białymstoku.

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Białymstoku.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku..

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.
Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku..

Do pkt 10. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest zaopiniowanie  projektu  uchwały  w
sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  w  Sejnach  na
2020 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały.

Radna Jolanta Piktel  – Dabulis – zwróciła się z pytaniem o wyjaśnienie zmian w
planie wydatków. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – zwiększamy wydatki tam gdzie
można wykorzystać. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – wyjaśniła, czego dotyczą zmiany. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych i  Przeciwdziałania Narkomanii  w
Sejnach na 2020 rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.
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Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych i  Przeciwdziałania Narkomanii  w
Sejnach na 2020 rok.

Do pkt 11. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie
zamiaru połączenia samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej w Sejnach i
Ośrodka Kultury w Sejnach.

Pan Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  przedstawił  i  omówił
projekt  uchwał.  Ta  uchwała  pozwoli  nam  na  rozpoczęcie  rozmów,  dajcie  szanse  na
rozpoczęcie konsultacji i rozpoczęcie procedur. 

Pan Marek Zubrzyński –Przewodniczący Komisji – na poprzedniej sesji i komisji była
duża  rozbieżność  zdania  Pana  Dyrektora  Ośrodka  Kultury  i  proponowaliśmy  by  Pan
Burmistrz odbył takie spotkanie z dyrektorami, czy takie spotkanie się odbyło?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz  Miasta  Sejny – nie,  Pan Dyrektor jest
moim podwładnym, w tej sytuacji nie ma tematu połącznia merytorycznego. Pan Dyrektor ma
rozbieżne zdania ze mną doceniam jego prace. Byliśmy umówieni, że Pan Dyrektor złoży
rezygnacje ze swego stanowiska, zaproponowano by dokończyć pewne rzeczy, które zaczął,
ja się na to zgodziłem. Mimo wszystkich zarzutów doceniam prace Pana Dyrektora, różne
przeciwności  w  tym  roku  w  tym  stan  zdrowia  skłaniają  by  być  rygorystycznym  przy
rozwiązaniu tej sprawy.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – czyli Pan Burmistrz
nie prowadził w tym okresie rozmów z Dyrektorami. Pan Dyrektor przedstawił nam wniosek
budowy budynku przy Ośrodku Kultury, uwagi były, że tam lokalizacja biblioteki nie była
uwzględniona. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – poinformował, że Rada
najpierw  przesunęła  środki  na  dokumentacją,  po  czym  w trakcie  Pan  Dyrektor  pozyskał
dofinansowanie na dokumentację. Zrobiono tam badania geologiczne, poinformował,  jakie
były  rozmowy  pierwsze  z  projektantem  zanim  Pan  Dyrektor  pozyskał  dofinansowanie.
Trudna jest czasem praca z Panem Dyrektorem. Poinformował, że ta uchwała ma rozpocząć
proces konsultacji. 

W trakcie dyskusji posiedzenie komisji opuścił Radny Janusz Zabłocki, po czym po
chwili wrócił. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  czy  jest  Pan
przekonany, że połączenie przyniesie korzyści w postaci finansów?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz  Miasta  Sejny – jestem przekonany,  że
może przynieść korzyści,  wszystkie  odpowiedzi  muszą być przygotowane po zakończeniu
konsultacji i wtedy będziemy wiedzieć. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za, przeciw 0, wstrzymujących się 7.
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Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  nie  zaopiniowała  projekt
uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych  instytucji  kultury  –  Biblioteki
Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 0, przeciw 1, wstrzymujących się 3.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
negatywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych
instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 0, przeciw 1, wstrzymujących 4.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  większością
głosów  negatywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia
samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej  w Sejnach i  Ośrodka Kultury w
Sejnach.

Do pkt 12. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny.

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – przedstawiła projekt uchwały. 

W trakcie dyskusji posiedzenie komisji opuścili Radna Jolanta Piktel – Dabulis oraz
Radny Piotr Maksimowicz, po czym po chwili wrócił. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta
Sejny.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Miasta Sejny.

Do pkt 13. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na
okres do 3 lat.  Na działkach oznaczonych numerami geodezyjnymi 490/1, 490/2, 490/4  i
490/5.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z
dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat..

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 14. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie
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wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na
okres do 3 lat. Na działkach oznaczonych numerami geodezyjnymi 492/2 oraz 492/3.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z
dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat..

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.. 

Do pkt 15. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na
okres do 3 lat. Na działkach oznaczonych numerami geodezyjnymi 889/2, 889/3 i 887

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z
dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat..

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 16. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie
określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021.

Pan Marek Sznejder – przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Brak pytań i uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Miasto Sejny
na rok szkolny 2020-2021.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa
w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa
w gminie Miasto Sejny na rok szkolny 2020-2021.

Do pkt 17. 
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Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie
przekształcenia Przedszkola Miejskiego im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sejnach,  ul.
Zawadzkiego 13 poprzez przeniesienie jego siedziby.

Pan Marek Sznejder – przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Brak pytań i uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  przekształcenia  Przedszkola  Miejskiego  im.  Marszałka  Józefa
Piłsudskiego w Sejnach, ul. Zawadzkiego 13 poprzez przeniesienie jego siedziby.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego
im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sejnach, ul. Zawadzkiego 13 poprzez przeniesienie jego
siedziby..

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego
im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sejnach, ul. Zawadzkiego 13 poprzez przeniesienie jego
siedziby.

Do pkt 18. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w
sprawie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych
prowadzonych przez Miasto Sejny.

Pan Marek Sznejder – przedstawił i omówił projekt uchwały. 
Brak pytań i uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  sieci  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w
szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Sejny.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Sejny.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Sejny.

Do pkt 20. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z
kontroli inwestycji realizowanych przez Miasto Sejny w 2019 roku.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przedstawiła  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z
kontroli inwestycji realizowanych przez Miasto Sejny w 2019 roku.

Do pkt 20. 

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z
kontroli w zakresie badania sprawozdania finansowego z wykonania budżetu Miasta Sejny za
2019 rok.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przedstawiła  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z
kontroli w zakresie badania sprawozdania finansowego z wykonania budżetu Miasta Sejny za
2019 rok.

Do pkt 20.

Pan  Marek  Zubrzyński –Przewodniczący  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  –
przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym są wolne wnioski i oświadczenia. 

1. Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  poinformowała
Radnych  o  złożonej  rezygnacji  z  mandatu  radnego  Adama  Łabanowskiego  i
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wygaśnięciu jego mandatu z dniem 2 lipca 2020 r. Przedstawiła pismo, które wpłynęło
do Rady Miasta w sprawie uporządkowania terenu ( w załączeniu). 
Pani   Anna Łukasik – Kierownik RPG – poinformowała, że odbyła się wizja lokalowa. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – proponuje by pierwszo
rozpatrzeć tą sprawę. 

2. Pani   Anna Łukasik – Kierownik RPG – przedstawiła informacje w sprawie azbestu w
mieście Sejny, najkorzystniejszą ofertę złożyła firma z Warszawy. Podziękowała za
współpracę, ponieważ kończy pracę z końcem sierpnia.  

Do pkt 15. 

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu i Finansów – Pan
Marek Zubrzyński zamknął wspólne posiedzenie Komisji Stałych. 

Przewodniczący Komisji 

              /-/  Marek Zubrzyński
Protokołowała:
Karina Palewicz
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